國立中興大學組織工程與再生醫學博士學位學程博士學位考試施行細則

Implementation Rules for Doctoral Degree Examination of Doctoral Program in Tissue Engineering and Regenerative Medicine, National Chung Hsing University

109年12月16日執行委員會議訂定

Established by the Executive Committee on December 16, 2020

- 一、依據本校博士班學位考試細則訂定之。
- 1. These regulations are established in accordance with the university's doctoral degree examination rules.
- 二、論文主指導教授之資格須為本學程獲有博士學位之專任或合聘之教授、副教授或助理教授,且須為當然口試委員。
- 2. The primary dissertation advisor must be a full-time or jointly appointed professor, associate professor, or assistant professor with a doctoral degree in this program and must serve as an ex officio oral examination committee member.
- 三、共同指導教授之資格須為本學程獲有博士學位之專任或合聘之教授、副教授或助理教授,且須為當然口試委員。
- The co-advisor must be a full-time or jointly appointed professor, associate professor, or assistant professor with a doctoral degree in this program and must serve as an ex officio oral examination committee member.
- 四、本學程博士學位候選人資格考核委員、博士論文口試委員之聘任資格:
 - (一) 現任或曾任教授、副教授。
 - (二) 中央研究院院士、現任或曾任中央研究院研究員、副研究員。
 - (三) 曾任助理教授以上或擔任國家衛生研究院助研究員以上者。
 - (四) 獲有博士學位,在學術或專業領域著有成就者。

- (五) 在學術或專業上著有成就,經本學程執行委員會同意者。
- 4. Qualifications for the appointment of doctoral candidacy assessment committee members and dissertation oral examination committee members in this program:
 - (1) Current or former professors or associate professors.
 - (2) Academicians of Academia Sinica, or current/former researchers or associate researchers of Academia Sinica.
 - (3) Individuals who have held positions as assistant professors or higher, or as assistant researchers or higher at the National Health Research Institutes.
 - (4) Individuals with a doctoral degree who have notable achievements in academic or professional fields.
 - (5) Individuals with notable achievements in academia or professional fields, approved by the program's executive committee.
- 五、畢業論文口試須以公開形式舉行。
- 5. The doctoral dissertation oral examination must be conducted in a public format.
- 六、本施行細則經執行委員會議通過後實施,修正時亦同。
- 6. These regulations shall take effect upon approval by the executive committee meeting, and the same applies to any amendments.